
Zápis ze setkání 12. Školské rady v Chotěšově – schválení Výroční 

zprávy Základní školy Chotěšov 

 

15. 10. 2015 

 

 

 

Dne 24. 9. 2015 byla ředitelem ZŠ Chotěšov Mgr. Františkem Haladou zaslána výroční zpráva 

členům školské rady. Všichni členové si zprávu prostudovali. 

Školská rada projednala a schválila výroční zprávu Základní školy Chotěšov bez námitek dne 

15. 10. 2015. 

 

Paní Brabcovou byla vznesena připomínka k odhlašování obědů ve školní jídelně. Dle 

informací, které má od rodičů, by byla vítána možnost odhlášení oběda ještě téhož dne, kdy 

dítě onemocní. Tato připomínka bude předána k projednání vedení školy a paní Tomáškové. 

 

 

Další plánované setkání – listopad 2015. 

 

 

 

 

 

 

Přítomni: Daniel Rydz, Milena Brabcová, Jaroslava Štrejlová 

 

 

 

 

15. 10. 2015                                                           Zapsala: Jaroslava Štrejlová 

 


